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Pitanje postavljeno Središnjoj harmonizacijskoj jedinici (ravnatelju) pri Ministarstvu 

financija i trezora BiH: „Zakon o unutarnjoj reviziji, koji je donesen prije gotovo pet godina 

(2008.), još uvijek nije u cijelosti primijenjen, što za posljedicu ima financijsku nedisciplinu i 

netransparentnost trošenja javnog novca u institucijama BiH. U skladu s tim, molim odgovore 

na sljedeća pitanja: 

1) Dokle se došlo s primjenom Zakona o unutarnjoj reviziji? (Navesti precizno što je 

primijenjeno, a šta je preostalo za primjenu.) 

2) Je li potpuno zaživjela Središnja harmonizacijska jedinica i jesu li doneseni svi 

potrebni propisi definirani zakonom? 

3) Je li obavljeno usklađivanje internih propisa u institucijama BiH s ovim Zakonom? 

4) Je li Središnja harmonizacijska jedinica (u skladu s člankom 25. ovoga Zakona) 

izradila godišnje konsolidirano izvješće o unutarnjoj reviziji za 2011. godinu? Je li ono 

dostavljeno Vijeću ministara BiH? (Tražim dostavu navedenog izvješća na uvid.) 

5) S obzirom na to da se člankom 24. stavak i) predviđa suradnja s Uredom za reviziju 

institucija BiH (u cilju učinkovitije unutarnje i izvanjske revizije), molim informaciju 

o tome je li ta suradnja uspostavljena, te kakvi su dosadašnji rezultati?“ 
 


